
PROTOKÓŁ NR VII/15 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 28 maja 2015 r. 
 
Sesja trwała od godz. 14.05 do godz. 15.00. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni – Pani Agnieszka Tomaszewska i Pan 
Paweł Wachowiak. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin,  
· Emilia Rajewska  - Skarbnik Gminy Żychlin,  
· Waldemar Kardasz - Radca prawny,  
· Radni Rady Powiatu w Kutnie,  
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,  
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej, Grzegorz Ambroziaka – 
Burmistrza Gminy Żychlin, Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i 
Skarbnika Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów 
Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby 
przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podziękowanie Sołtysom i Przewodniczącemu Zarządu Osiedla w związku                              

z zakończeniem działalności. 
3. Zapytania i wolne wnioski. 
4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2015 rok, 
b) udzielenia pomocy finansowej Komendzie Wojewódzkiej Policji w Łodzi, 
c) powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania                 

w Sądzie Okręgowym w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję 
2016-2019, 

d) zmieniająca Uchwałę Nr LIII/292/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia                          
27 października 2014 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i  
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok ” 

e) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego, 
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f) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego, 
g) zbycia nieruchomości zabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 21 marca 2015 r. do 
18 maja 2015 r. 

6. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
7. Sprawy różne. 
8. Przyjęcie Protokołu Nr VI/15 z dnia 29 kwietnia 2015 r. 
9. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Podziękowanie Sołtysom i Przewodniczącemu Zarządu Osiedla w związku                              
z zakończeniem działalności. 
 
Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady – „Dobiegła końca kadencja Sołtysów             
i Przewodniczących Zarządów Osiedli, dokonano wyboru nowych władz samorządowych na 
terenach wiejskich i miejskich. 
W dniu dzisiejszym chcielibyśmy podziękować tym, którzy działali i pracowali z nami             
w poprzedniej kadencji tj.: 
1. Pani Małgorzacie Ślęzak – Sołtys Sołectwa Brzeziny,  
2. Panu Damianowi Stępniak – Sołtysowi Sołectwa Buszków, 
3. Panu Henrykowi Zajkowskiemu – Sołtysowi Sołectwa Czesławów, 
4. Panu Tadeuszowi Pruk – Sołtysowi Sołectwa Grabów,  
5. Panu Radosławowi Stodulskiemu – Przewodniczącemu Zarządu Osiedla Nr 1. 
Pozwólcie Państwo, że w imieniu Radnych oraz własnym złożę wymienionym osobom 
podziękowanie za współpracę, wkład osobisty oraz zaangażowanie na rzecz społeczności 
lokalnej. 
Składam również najlepsze życzenia, zdrowia oraz wszelkiej pomyślności w życiu 
prywatnym.” 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – podziękował za przybycie na dzisiejszą 
sesję i wraz z Przewodniczącą Rady wręczył drobne upominki dla Sołtysów i 
Przewodniczącego Zarządu Osiedla. 
Następnie przywitał nowo wybranych tj.: Panią Annę Stępniak, Panią Monikę Antczak, Pana 
Jana Łuczaka, Pana Sławomira Rzymskiego i Pana Piotra Jóźwiaka i wręczył skromne 
powitalne upominki. 
  
 
Do p-tu 3. Zapytania i wolne wnioski. 
  
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – „Szanowni Państwo, Szanowni Radni, 
Drodzy Współpracownicy, Szanowni Sołtysi, zebrani goście, media. 
Minęło 25 lat od momentu w którym reaktywowano w Polsce samorządność. Mieliśmy wtedy 
do czynienia z sytuacją bez precedensu w historii Polski. Skala zmian w zakresie nadania 
miastom i gminom praw i obowiązków, osobowości prawnej, własnych dochodów była czymś 
zupełne nowym.  
Nie można było w żaden sposób porównywać kształtu polskiego samorządu do tego z 
okresu PRL-u, kiedy mieliśmy do czynienia z czystą fikcją, ani też do okresu 
międzywojennego, gdy działały systemy samorządowe w znaczne okrojonych ramach 
finansowo-prawnych, bez ta daleko posuniętej samodzielności i odpowiedzialności. 
Jak się okazuje, po tych 25-latach, jako jedną z nielicznych właśnie tą zmianę, Polacy 
oceniają w większości pozytywnie. Samorządy to prawdziwe filary naszej Ojczyzny. 
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Od wielu lat modernizowane i odnawiane, mimo wielu trudności, kryzysów,  samorządy się 
nie poddają i cały czas walczą o wypełnienie misji, do których zostały powołane, żeby służyć 
mieszkańcom. Jednym z najważniejszych przykładów z tej ostatniej karty w historii jest 
przekazanie samorządom prowadzenia szkół oraz działalności pomocy społecznej. Wielkie 
wyzwania, wielka odpowiedzialność i wiara w samorządy, że sobie z tym poradzą.    
Przed polskimi samorządowcami stoi jeszcze wiele wyzwań, do pokonania mamy jeszcze 
wiele problemów, szczególni ci mali, ci najmniejsi muszą wykazywać dużo hartu ducha i 
zaangażowania.  
Szanowni Państwo, 
27 maja 1990 roku odbyły się pierwsze w powojennej historii Polski wybory powszechne,             
w których wyłoniono władze gmin – nowo utworzonych jednostek samorządu terytorialnego. 
Z okazji tego wyjątkowego święta, wspólnie z Radnymi, wspólnie ze współpracownikami, 
wszystkim mieszkańcom – osobom tworzącym naszą lokalną społeczność – serdecznie 
dziękujemy za trud i zaangażowanie. 
Życzymy kolejnych sukcesów w budowaniu naszej Małej Ojczyzny oraz  satysfakcji z pracy, 
która przyczynia się do poprawy jakości życia lokalnej wspólnoty. 
Wszystkim osobom, które od 1990 roku wchodziły w skład Rady Gminy i Miasta, o niedawna 
Rady Miejskiej, wszystkim Burmistrzom i ich zastępcom, członkom zarządów miasta i gminy, 
wszystkim czynnym oraz byłym i emerytowanym pracownikom samorządowym składamy 
dziś podziękowania i życzenia.  
Myślami jesteśmy też przy tych, którzy niestety od nas odeszli, niech spoczywają w pokoju. 

Wspólnie z Przewodniczącą Rady zapraszamy Państwa na wspólne świętowanie 
jubileuszu 25-lecia samorządu podczas pikniku samorządowego, który odbędzie się w dniu 
23 czerwca 2015 r. na Placu 29 Listopada. 
   
Przewodnicząca Rady odczytała życzenia z okazji 25 lat samorządności od Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polskiej – Bronisława Komorowskiego. 
 
Grzegorz Ambroziak przekazał życzenia od Prezydenta i Wiceprezydentów Miasta Kutna 
oraz od Wójta Gminy Kutno. 
 
Następnie wszyscy obecni na Sesji Rady zostali poczęstowani tortem z okazji 25-lecia 
samorządności.   
  
Krzysztof Falkowski – zapytał o sprawę podwyżek dla pracowników obsługi szkół i 
przedszkoli oraz pracowników MGOPS – z tego, co się orientuje podobno część placówek 
już dostała podwyżki, a część jeszcze nie – co jest przyczyną takich działań? 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – uchwała, w której Rada zmieniała 
budżet na 2015 r. jak każda uchwała finansowa jest weryfikowana przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową, dlatego prosił w jednostkach, aby wstrzymać się do końca miesiąca kwietnia 
i dopiero w maju jeśli RIO się nie zajmie tym tematem, wówczas zostaną uruchomione 
podwyżki. Po wolnych dniach w maju przekazaliśmy jednostkom, że mogą przystąpić do 
zmian płacowych. Dyrektorzy placówek przekazali już swoje propozycje, mamy pewne 
uwagi, o których poinformujemy dyrektorów i podwyżki zostaną uruchomione we wszystkich 
placówkach. 
W MGOPS już te podwyżki zostały uruchomione. 
 
Roman Ambroziak – Sołtys Sołectwa Tretki – podziękował Burmistrzom i Radzie Miejskiej 
i wszystkim którzy przyczynili się do wybudowania wodociągu w Tretkach. 
 
 
Teresa Kubicka – Sołtys Sołectwa Dobrzelin – podziękowała za budowę chodnika w ul. 
Jabłonkowej i prosi o podjęcie działań w Grabowie. 
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Sławomir Rzymski – Sołtys Sołectwa Czesławów – zapytał o sprawę przystanku i drogi                              
w Czesławowie – czy są jakieś szanse, że te prace zostaną wykonane? 
 
Grzegorz Ambroziak – odnosząc się do sprawy przystanków poinformował, że będą 
weryfikowane poszczególne lokalizacje przystanków, ponieważ jest już przygotowanych kilka 
przystanków stalowych. Tak więc jest duża szansa, że taki przystanek zostanie postawiony. 
Natomiast w sprawie drogi poinformował, że w tym roku złożony został wniosek na drogę              
w Balikowie, w kolejnych latach będą wybierane inne drogi wymagające remontów. Będzie to 
na pewno uwzględnione w strategii rozwoju gminy. 
 
Anna Stępniak – Sołtys Sołectwa Buszków – zapytała, czy w tym programie remontów 
dróg ma szansę być uwzględniona droga w Orątkach? 
 
Grzegorz Ambroziak – wiele dróg gminnych wymaga remontów, wszystkie lokalizacje dróg 
będą rozważane i będziemy remontować je systematycznie, po uzgodnieniu strategii rozwoju 
gminy. 
 
Rafał Klimczak – niedawno odbył się kolejny przetarg na mieszkania i nikt się nie zgłosił. Ma 
zgłoszenia od mieszkańców, że nie było odpowiedniej informacji w tym zakresie, stąd nie 
było zainteresowania.  Ogłoszenie o przetargu powinno być nie tylko w BIP, ale i na stronie 
internetowej, na stronie KCI, informacja powinna pójść do sołtysów itp. Poza tym powinna 
być szersza informacja, nie tylko o samym przetargu, ale i o warunkach czynszowych itp. 
 
Grzegorz Ambroziak – zastanawiamy się nad formą informacji o sprzedaży mieszkań, 
dopiero wtedy zostaną mieszkańcy poinformowani o przetargu na mieszkania oraz                       
o zasadach opłat eksploatacyjnych. 
 
 
Do p-tu 4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2015 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 
rok. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2015 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr VII/22/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) udzielenia pomocy finansowej Komendzie Wojewódzkiej Policji w Łodzi, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
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Komendzie Wojewódzkiej Policji w Łodzi. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Komendzie Wojewódzkiej Policji w Łodzi. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Komendzie Wojewódzkiej Policji w Łodzi. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Komendzie 
Wojewódzkiej Policji w Łodzi głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr VII/23/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania                 
w Sądzie Okręgowym w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję 
2016-2019, 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o odczytanie opinii do projektu 
uchwały w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do 
orzekania w Sądzie Okręgowym w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję 
2016-2019. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania w Sądzie 
Okręgowym w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję 2016-2019 wskazując 
do zespołu radnego Pawła Wachowiaka.  
Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania w Sądzie 
Okręgowym w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję 2016-2019 wskazując 
do zespołu radnego Józefa Kowalskiego.  
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania w Sądzie 
Okręgowym w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję 2016-2019 wskazując 
do zespołu radną Annę Wrzesińską.  
Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania w Sądzie 
Okręgowym w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję 2016-2019 wskazując 
do zespołu radnego Michała Kowalika.  
Wszyscy zgłoszeni kandydaci do zespołu wyrazili zgodę na pracę w zespole do 
zaopiniowania kandydatów na ławników. 
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Przewodnicząca Rady poprosiła o zaproponowanie kandydatury na Przewodniczącego 
Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników. 
 
Na Przewodniczącą Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników zaproponowano 
radną Panią Annę Wrzesińską. 
 
Radna Anna Wrzesińska wyraziła zgodę na pełnienie funkcji Przewodniczącej Zespołu do 
zaopiniowania kandydatów na ławników. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do 
zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w Łodzi oraz              
w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję 2016-2019 wraz z zaproponowanym przez 
Komisje Rady składem zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników. 
Następnie poprosiła o przyjęcie zaproponowanego składu zespołu do zaopiniowania 
kandydatów na ławników. 
 
Za przyjęciem składu zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników w osobach: 
1) Anna Wrzesińska  - Przewodnicząca zespołu; 
2) Paweł Wachowiak - Członek; 
3) Józef Kowalski  - Członek; 
4) Michał Kowalik  - Członek 
głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła skład zespołu do zaopiniowania 
kandydatów na ławników. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie powołania 
zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym               
w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję 2016-2019. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów 
na ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w Łodzi oraz w Sądzie Rejonowym                  
w Kutnie na kadencję 2016-2019 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr VII/24/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) zmieniająca Uchwałę Nr LIII/292/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia                          
27 października 2014 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i  
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok”, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LIII/292/14 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 października 2014 r. w sprawie „Gminnego Programu 
Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok”. 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
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(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
zmieniającej Uchwałę Nr LIII/292/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 października 2014 
r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na 2015 rok”. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę            
Nr LIII/292/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 października 2014 r. w sprawie 
„Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok”. 
 
Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LIII/292/14 Rady Miejskiej                   
w Żychlinie z dnia 27 października 2014 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i  
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok” 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr VII/25/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 
niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie 
przetargu ustnego nieograniczonego 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr VII/26/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

f) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 
niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
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(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie 
przetargu ustnego nieograniczonego 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr VII/27/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

g) zbycia nieruchomości zabudowanej w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego. 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 
zabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomości zabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej w trybie 
przetargu ustnego nieograniczonego 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr VII/28/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                   
21 marca 2015 r. do 18 maja 2015 r. 
 
Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 21 marca 2015 r. do 
18 maja 2015 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                    
21 marca 2015 r. do 18 maja 2015 r. głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od  21 marca 2015 r. do               
18 maja 2015 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Do p-tu 6.  Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
 
Odpowiedzi na zapytania zostały udzielone w punkcie 3 – Zapytania i wolne wnioski. 
 
 
Do p-tu 7. Sprawy różne. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin poinformował, że piknik samorządowy 
odbędzie się w dniu 21 czerwca 2015 r. (niedziela), a nie jak podawał wcześniej 23 czerwca 
br. 
 
Krzysztof Falkowski – poprosił o przygotowanie informacji dotyczącej obwodów szkół 
podstawowych i ilości dzieci z obwodów w poszczególnych placówkach. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – zapytała, do kogo można składać informacje w sprawie 
organizowanych imprez, aby się te imprezy się nie nakładały? 
 
Grzegorz Ambroziak – prosi o zgłaszanie danych o imprezach do Pana Adama 
Staszewskiego w Referacie GCPI. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała pisma, jakie wpłynęły w ostatnim czasie do Rady Miejskiej 
w Żychlinie: 
- życzenia z okazji 25-lecia Samorządności od Marszałka Senatu – Pana Bogdana 

Borusewicza i od Szefa Kancelarii Prezydenta – Pana Jacka Michałowskiego, 
- pismo Burmistrza Gminy Żychlin w sprawie przygotowania terenów pod budownictwo 

mieszkaniowe, 
- pismo Burmistrza Gminy Żychlin do Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 – Pana Łukasza 

Antczaka w sprawie niedawnej tragedii dotyczącej ucznia tej szkoły, 
- pismo mieszkańców wsi Biała w sprawie utrzymanie autobusu liniowego na trasie Żychlin-

Śleszyn w okresie wakacyjnym. 
 
 
Do p-tu 8.  Przyjęcie Protokołu Nr VI/15 z dnia 29 kwietnia 2015 r.  
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu. 
  
Za przyjęciem Protokołu Nr VI/15 z dnia 29 kwietnia 2015 r. głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”         -   0 radnych, 
„wstrzymało się”        -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 9. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział                
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła VII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
Protokolant: 
M. Charążka 


